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  1399گزارش بخشی از فعالیت هاي انجمن نداي معلولین ایران در سال 

 معلولین و جانبازان دستیابی  در راستاي با پروانه فعالیت از وزارت کشور سالها است  نداي معلولین ایرانانجمن 

مناسب سازي محیط هاي شـهري ،امـاکن   ، در زمینه هاي اشتغال،توانبخشی،و فرهنگ سازي  به برابري فرصتها

 ـ همچنـین    و و تغییر نگرش هاي منفی به دیدگاههاي مثبت عمومی،سیستم حمل و نقل عمومی،  لاش بـراي  ت

جامعه براي حضورو مشارکت این عزیزان در عرصه هاي مختلـف   يبهبود بخشیدن و آماده سازي زیرساخت ها

پیشنهادات و تشکیل جلسـات هـم    ئه و به شکرانه خداوند متعال توانسته ایم با ارا .فعالیت دارد...... واجتماعی 

 ـ، تیمی اندیشی  شـهرداري تهـران، وزارت    ت کشـور، وزار ویژهوتخصصی  با کارشناسان سازمان هاي مختلف ب

بهزیستی کشور و بنیاد شهید و امور ایثارگران موضوعات ارزنـده اي  سازمان   تعاون،کارو رفاه اجتماعی ،مجلس،

اقدام قرار دهیم ، که قطعاً تاثیرات مثبتی در زندگی افراد داراي معلولیـت داشـته    تبادل نظر ورا مورد بررسی و

لازم . قابل رویـت میباشـد     iranianhna.ir رش فعالیت سالیانه دروب سایت انجمن به آدرس ضمنآ گزا .  است

و . وزارت کشـور  ) . ره(به ذکر است که اقدامات انجام شده با حمایت پایدار ستاد فرمان حضرت امـام خمینـی   

خود ایـن انجمـن را یـاري     که با حمایت هاي مادي و معنوي..... شهرداري تهران و . ش یافراد نیکوکار و خیراند

  انشااالله . نموده اند بوده و امیدوار هستیم در تداوم ارائه خدمات پشتیبان ما باشند 

به دعوت وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی در جلسه حضوري که با حضور  26/1/99روز سه شنبه  -1
  حدود  محل سازمانهاي مردممدیرکل ارتباطات و رفاه و مدیران شبکه هاي مختلف  آقاي موسوي نیک و
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موضوع  جلسه بررسی نحوه هزینه کرد کمک مالی یونیسف . نفر در سالن اجتماعات برگزار گردید 28
بعد از توضیحات آقاي موسوي نیک و ارتباط تلفنی خانم . سال بود  18براي کودکان آسیب پذیر زیر 

براي حمایت از کودکان  در نظر گرفته  هزار یورو اعتبار 750کردند مبلغ  اخگر از یونیسف که اشاره
هریک از حاضرین مطالبی را عنوان نمودند و آقاي کاري مدیرعامل انجمن نداي معلولین ایران  ، وشده

اعفی دارند و ضرورت توجه معلولیت نسبت به دیگران مشکلات مضنیز با اشاره به اینکه کودکان داراي 
در حمایت از آنها را براي حاضرین بیان کردند  در ادامه مقرر شده که وزارت رفاه بمنظور جمع بیشتر 

هاي مختلف نیز آمار  سامانه اي را تعریف کند و سازمانآوري آمار کودکان کار و کودکان داراي معلولیت 
 .انجام گردد خود را در اختیار بگذارند بعد از راستی آزمایی اقدامات لازم  )اطلاعات( دیتاي

  

نقل شهري کاهش  وباتوجه به شرایط پیش آمده بیماري کرونا ارائه سرویس خدمات سامانه حمل  -2
آقاي کاري مدیریت انجمن نداي معلولین ایران  3/2/99داشته و اعتراضات معلولین زیاد شده در تاریخ 

ساعته با آقاي سعیدي مبین  2در محل سامانه حمل و نقل معلولین حضور یافته و در یک نشست 
اظهار داشتند که به  موضوع کاهش سرویس ها را مورد بحث و بررسی قرار دادند آقاي سعیدي مبین

علت مبتلا شدن چند نفر از رانندگان به کرونا و از طرفی با توجه به اینکه رانندگان ناچار به کمک و 
نزدیک شدن به افراد هستند در حال بررسی روشهاي بهتر هستیم و فعلا سرویس هاي مراکز درمانی را 

 .انجام میدهیم و در آینده نزدیک وضعیت عادي می شود

ظر به اینکه  افراد داراي معلولیت موضوعاتی را مطرح میکردند که ارائه خدمات از سوي سازمان ن -3
لذا براي رفع این مشکلات  با هماهنگی قبلی بعد از ظهر .... بهزیستی به نحو مطلوب انجام نمیشود و 

نفر از همکاران آقاي کاري  مدیر عامل انجمن نداي معلولین ایران به اتفاق دو  99.2.7روز یکشنبه 
 جلسه اي با آقاي دکتر قبادي دانا ریاست سازمان بهزیستی کشور داشتند که موضوعاتی به شرح زیر 

   .بعمل آمد بحث و بررسی و تبادل نظر  علت برخی عملکردهاي سازمان  مورددر

  بهزیستی حذف تدریجی افراد داراي معلولیت  متوسط  و خفیف از چرخه خدمات-1
ی و دستورالعمل هاي جدید معاونت توانبخشی با توجه به رویکرد برنامه هاي کمیسیون پزشکر تغیی -2

  .گذشته    icfاینکه بیش از ده سال از اجراء  
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باتوجه به اینکه پرونده هاي ) کرونا (  کم توجهی به افراد داراي معلولیت در دوران خانه نشینی -3
بیشتراست دریغ  بخش خصوصی به افراد داراي معلولیتزیادي برون سپاري شده و دسترسی مددکاران 

  .از یک تلفن 
از ابتدا مسئولیت معاون جدید هیچ / عدم همکاري معاونت توانبخشی با سازمانهاي مردم نهاد -4

  .نشستی مشورتی وتبادل نظر یا تعاملی با انجمن ها نداشته 
میه طرح ترافیک انجمن ها  که دو سال است که سازمان به تدریج دست گذاشته است روي سه  -5

  .سالها است از معاونت حمل و نقل شهرداري  دریافت میکنند 
مثال /  هزار خانوار که تحت پوشش قرار گرفتن   187عدم شفاف سازي در طرح بعد خانوار   - 6

 نیازمند هستند یا خودشان . که به آمار اضافه شده اند ي آنهاهاه خانود ي وافرادچه  مشخص نیست
 .درآمد مکفی دارند  

شهریه / عدم کارایی مددکاران در اکثر موارد /   قطع مستمري در صورت گرفتن وام کارآفرینی   -7
 .یم مستمري قطع میشود هدانشگاه بد

 در ادامه آقاي کاري پیشنهاداتی بشرح زیر ارائه کرد که مورد استقبال قرار گرفت    

براي رفع بعضی ابهامات و سوالاتی که اکثر مدد جویان داراي معلولیت دارند پیشنهاد تشکیل یک - 1 
داریم که درمعاونت توانبخشی با حضور مدیران انجمن هاي فعال و با رویکرد مثبت ) اتاق فکر ( کمیته 

  .راه اندازي شود 
خدمات بهزیستی و نیازشان  طراحی یک سایت براي نظر سنجی از میزان رضایت مندي معلولین از  -2

  .و اطلاع رسانی شود 
سال به بالا را بیمه کامل تامین اجتماعی کنید که این افراد بعد از سالها  15کودکان داراي معلولیت  -3

 .بشوند و از چرخه مستمري خارج شود  هبازنشست

و مددکاري تحت عنوان  بخشی از امورنظارت برکمیت و کیفیت ارائه خدمات در مراکز توانبخشی -4
  . پروژه هاي کوچک به سازمانهاي مردم نهاد سپرده شود 

    

در ارتباط با موارد مطرح شده مطالبی را اشاره کردند و براي رفع  در پایان آقاي دکتر قبادي دانا
در تمام موارد از جمله پیشنهادات دستور . رسیدگی دادند نارسائیها و مشکلات پیش رو قول همکاري و

  .اقدام لازم را صادر نماید 
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اساسنامه مجمع عمومی هیئت امنآء پس از انتشار آگهی دعوت مجمع در  13و   12دراجراي ماده   -4
در محل دفتر مرکزي موسسه انجمن نداي معلولین  1399اردیبهشت  29صبح روز دوشنبه  10ساعت 

اجرایی و مالی هیئت مدیره و گزارش مطابق دستور کار جلسه گزارش عملکرد . ایران برگزار گردید 
و  .به تصویب مجمع رسید قرائت و پس از تبادل نظر 98بازرس و همچنین ترازمالی منتهی به پایان سال 

پایان رسید و مدارك ه ب 12در ادامه نسبت به انتخاب بازرس قانونی انجمن اقدام  شد و جلسه در ساعت 
  .ارسال گردیده ر سازمانهاي مردم نهاد وزارت کشورامو جهت طی مراحل قانونی و ثبت  براي اداره

   
برگزار شد    26/3/1399جلسه شوراي مرکزي شبکه ملی موسسات نیکو کاري و خیریه در تاریخ    -5

ماهه شبکه توسط سرکار خانم صابر مدیرعامل ارائه شد و حاضرین به بحث و تبادل  6گزارش عملکرد 
را با محور  نظر پرداختند آقاي کاري مدیر عامل انجمن نداي معلولین ایران هم نقطه نظرات خود

  . قراردادن ایجاد تسهیلات اداري براي سمن ها ارائه کردند

  
کار و رفاه اجتماعی از آقاي کاري مدیر عامل انجمن بمنظور شرکت در   به دعوت وزارت تعاون باتوجه -6

و روشهاي  فونی کننده در خصوص بیماري کروناجهت چگونگی توزیع مواد ضد ع10/4/99جلسه مورخ 
راد پیشگیري در این جلسه آقاي کاري نقطه نظرات خود را ارائه نمودند و خواستار توجه بیشتر به اف

  .داراي معلولیت وخانواده هاي آنان بخصوص کودکان داراي معلولیت گردیدند  

بنا بر دعوت جامعه معلولین ایران در جهت بررسی مشکلات و نارسایی هاي  16/4/99جلسه  -  7
  آقاي کاري . مدیران انجمنهاي فعال در حوزه معلولین برگزار شد  موجود جلسه اي با حضور چند نفر از
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 جلسه نقطه نظرات خود را در راستاي همکاري وتعامل عامل انجمن نداي معلولین نیز در اینمدیر 
   .بیان داشتند بیشتر سازمانهاي مردم نهاد فعال در حوزه افراد داراي معلولیت

براي شرکت  24/4/99دعوت بهزیستی استان تهران از آقاي کاري مدیر عامل انجمن در تاریخ به بنا  -8
قاي خادم معاون محترم م نهاد فعال در حوزه معلولین با آهم اندیشی سازمانهاي مرددر جلسه 

توانبخشی در خصوص هرچه بهتر خدمت رسانی برگزار گردید ابتدا آقاي خادم نیاز بهزیستی را به 
نظرات  هاستفاده از همکاري سازمانهاي مردم نهاد براي تحقق اهداف اشاره نمودند  و اقاي کاري نقط

را در ارتباط با نوع نگاه سازمان به انجمن ها بیان داشتند و خواستار شفافیت بیشتر در نوع  خود
لین انجمن ها نیز به ترتیب موضوعاتی را مطرح کردند که مقرر وسایر مسئ بین شدند و ما همکاري فی

  .شد در جلسات آتی بیشتر مورد بررسی و تبادل نظر قرار گیرد

  

انجمن هاي فعال در حوزه افراد داراي معلولیت با محوریت  نشست هم اندیشی 28/4/99در تاریخ  -9

جامعه معلولین ایران برگزار گردید در این جلسه که مدیران جامعه معلولین ایران  ، انجمن نداي 

ثرات موضوع ا حضور داشتند.... فرهنگی و   انجمن علمی ،معلولین ایران ، انجمن دفاع از حقوق معلولین

راد داراي معلولیت و هزینه هاي مربوطه مورد بحث و تبادل نظر قرار شرایط سخت کرونا بر زندگی اف

  .مقرر شد انجمن هاي حاضر تلاش بیشتري را براي رفع مشکلات بعمل اورند. گرفت 

شد انجمن نداي معلولین برگزار  محل دفتردر 1399 شهریور سال 15روز شنبه  جلسه هیئت امناء  - 10

و هر یک از  موضوع برنامه ها  و  چشم انداز فعالیت سال آینده مورد بحث و تبادل نظر قرار گرفت

  .حاضرین نقطه نظرات را بیان کردند و مقرر شد جدول برنامه هاي آینده تهیه و تنظیم گردد
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مهر به نقل از اقاي دکتر نفریه معاون توانبخشی خبري در روزنامه   24/5/99نظر باینکه در تاریخ  -11

  .بهزیستی کشور منتشر شد مبنی بر اینکه طرح ترافیک از پلاك ویژه معلولین حذف میشود

اقاي کاري مدیر عامل  انجمن نداي معلولین ایران در واکنش به این خبر پیامی براي اقاي قبادي دانا 
سلام و خدا قوت : بادي دانا هم پاسخ صوتی دادند بدین شرحاقاي دکتر قو  اعتراض خود را اعلام کردند

اگر به  ی یا مواردي خلاف قانون وجود داردمشکلاتی یا نا بسامان گر مواردي وجود داردبرادر کاري عزیز ا
الا بازرسی یا حراست پیگیري بکنند که ح سازمانی،م به مجموعه هطور موردي بفرمائید که من بد

که متعاقب . از شما خدا نگهدارتون موممنون میش جامعه هدف ضایع نشود افرادخدایی نکرده حقی از 
: ر قبادي دانا ارسال کردنداري بدین شرح پیامی براي اقاي دکتن پیام صوتی اقاي کآ  

من ممنونم از اینکه وقت گذاشتین و پیام ما را مطالعه کردید ولی من همانطور که در جلسه حضوري هم 
دید که اینها برخلاف گرتتان چند مورد را گفتم که شما دو مورد را تلفن زدید و صحتش تایید مخد

امروز میخواهم عرض نمایم که معاونت توانبخشی . مطالب رایج که نیاز معلولین هست رفتار کرده بودند
نبخشی زیاد تلاش بنظر من در کار توا دنظر ماها که بیرون نشستیم و بچه ها میان و به ما شکواییه دارن

من باب مثال اگر شهرداري تهران داره یک امتیازي را  دولی در کار واسطه گري دارن کار میکنن دنمیکنن
معاونت توانبخشی بنابر دلایلی که براي ما روشن  دبرابر وظیفش به شهروندان داراي معلولیت میده

معرفی کردند ولی این امتیاز ها گرفته  نیست از اون اول خلاصه افراد معلول در رفت و امدن و نماینده
اینها چیزهایی بوده که  مثل طرح ترافیک که گفتیم خدمتتان حالا. شد تا خودشان توزیع کنند

به معلولین توزیع مینموده یعنی معلولین آزاد  سال گذشته  30دش در تمام این تهران خوشهرداري 
بعد از این . هیچ مشکلی هم وجود نداشت دمیگرفتنو طرح ترافیک  دمیدادن د اونجا مدارکشان رامیرفتن

به  85تلاش کردیم چندین انجمن تا سال 83بحث پلاك ویژه هست که سال ها طول کشیده ما از سال 
تلاش کردیم تا به معلولین  87یم تا سالهکه نه ما فقط به جانبازان مید دگفتن 85نتیجه رسیده و سال

پیشنهاد . گفتیم حوصله توزیع این را نداریم که ما دده میگشتنسازمان توزیع کنندنبال و  دنههم بد
که در زمان دکتر  دانجام بدهر تمام کشور نیرو دارد و د که سازمان بهزیستیبه کردیم بدهید 
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و از آن . خره این اتفاق افتادلااکه ب و مدارك موجود است خره افتتاح کردیم لاااسفندیاري امد و رفت ب
تاریخ هم شهرداري و شوراي شهر تهران قبول کردند کل خدمات  را از تمام افرادي که پلاك ویلچر 

این سیستم را فعلا در تهران . از کسانی که طرح ترافیک دارند کمتر یا یک دهم بگیرند. دارند نگیرند
نارضایتی بزرگی خواهد شد و اینها که در تهران  قاي دکتر نفریه دارند بهم میزنند این موجبٱجناب 

هزار 15هزار نفر هستند دردسر بزرگی براي سازمان خواهند شد بنظر من که حدود   5یا  4بیشتر از 
هزار نفر یا صبح ها  8یا 7نفره حالا ما میگیم این عدد ممکنه همشان فعالیت لازم را نداشته باشند ولی 

ال تحصیل هستند اینها را دارند برنامه ریزي میکنند که در اختیار سازمان به سرکارشان میروند یا بدنب
 باید که معلول چند روز در ماه بیاد بیرون آخه این چه کاري ما کار را د که سازمان تعیین کندنهقرار بد

م تمام یروان تر کنیم  باید تشکر بکنیم از همه اونهایی که به معلول خدمت میکنند نه اینکه بیای
امکانات را ما توزیع کنیم این میشود واسطه گري اینها لابی هایی دارد که به موقع انشاله افشا خواهیم 
کرد ولی در رابطه با کل قضیه که شما فرمودید من دفعه قبل گفتم اینبار هم میگویم علت اینکه من این 

سازمان مینویسیم میاد در  نوار را دارم پر میکنم به این دلیل هست که ما زمانی که چیزي را مکتوب
گیرید و نگذارید وضع بغرنج ما میخواهیم که جلوي این نارضایتی ها را ب میگردد و باز هم خنثی میشود

در سطح جامعه  د مشورت کنید ببینید چه وضعی داردخره مشاور دارید کارشناس داریلااشما ب تر بشود
ماه تا یکسال طول  6دهد یعنی ه معلول نمیپیش میاد الان معاونت توانبخشی  یه عصا یا  بریس ب

حالا خدا پدر و مادر راهنمایی و رانندگی را  هاتو اینکار د حالا چطوري دخالت میکندبده میکشد
فراد من پلاکش را میدهم اگر راست میگویند بیایند ا را که سازمان معرفی کندمیگویند هرکس  دبیامرز

د من فکر میکنم ما آمادگی داریم این کار هرا که دلشان میخواهر کسی نه  . واجد شرایط را معرفی کنند
قت سازمان ن وود آکسی داده میش چه پلاك به هیم یه سازمان مستقل باید پایش کند ببیندرا انجام بد

من تکلیفشان را مشخص کنم تا  دبدهبه من  د، معاونت توانبخشی میگویدبده بهزیستی میگوید به من
 ،معلول چندین نیاز داره تحصیل دنیو بیا  دنویی برد چه ساعتهانوچند روز بر دنیماهی چند روز بیا

ما چگونه بیاییم بگوییم شما در ماه چند روز بیشتر بیرون نرو در .. خرید مایحتاج زندگی و  ،اشتغال
الان . میدادندخدمات صورتی که در گذشته شهرداري و شوراي شهر خیلی راحت خودشان به معلولین 

د و  هم انجا ثبت نومعلولین بر ن در سایتش این نکات را فراهم کندباید تلاش کنیم شهرداري تهرا هم ما
حالا خیلی از معلولین هستند که . هم پرداخت کنند نام کنند و مدارك را بارگذاري کنند و هزینش را

فاده میکردند  الان اصلا عضو این سازمان نیستند نیازي ندارند ولی خوب از این امکانات اجتماعی  است
م طولانی شد  خیلی درد و دل داریم یاهببخشید که صحبترا و من  ین کار را سازمان داره مانعش میشودا

الان هم خوردیم به  انشا اله که فرصتی پیش بیاد ما بتوانیم در زمان مقتضی شما را زیارت کنیم متاسفانه
    شما بفرمایید ما با دفتر ما ولی هر زمان که بیارید  گرما ما خجالت میکشیم بگوییم یک شب تشریف
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چند تا از سازمان هایی که واقعا در این زمینه تلاش کردند خدمت برسیم این را در حضور شما حدود 

اشته باشیم که دست معلول را بگیرد ما باید کسی را د بررسی کنیم این چالش باید حل بشود یکساعت
عصا را از دست معلول بگیریم پس چه نه اینکه پشت پا بزند به معلول و بزند زمین، اگر قرار است  

دارند همکاري میکنند احساس  شما تشریف آوردید سازمان هاي دیگراز زمانی که  ،کمکی کردیم
را  نیست عذرخواهی میکنم صریح حرفم رمیکنند که حالا سازمان متحول شده ولی متاسفانه اینطو

من خیلی از شما عذرخواهی میکنم و ممنونم  ،و ما بعدا متوجه خواهیم شدخره زمان میگذرد لاامیزنم ب
  . که وقت گذاشتید

بهزیستی با دعوت انجمن نداي معلولین ایران از مدیرکل دفتر توانمندسازي  99/ 27/5در تاریخ  -12
بمنظور بررسی ابعاد و تاثیر این خبر جلسه اي در انجمن علمی فرهنگی قاي دکتر شهبازي کشور آ

ن مدیران انجمن هاي فعال در حوزه معلولی معلولین برگزار گردید که دکتر شهبازي اقاي مشیري و
ه از سوي بررسی قرار گرفت و در نهایت خبر مورد اشار موضوع مورد بحث در دست. حضور داشتند

خبري به نقل از آقاي دکتر نفریه  99مرداد  24در تاریخ : شد بدین شرح قاي دکتر نفریه تکذیبآ
معاونت محترم توانخشی سازمان بهزیستی در خبرگزاري منتشر شده بود مبنی براینکه بهزیستی بسته 

: نفریه گفت آقاي هاي حمایتی براي معلولین تدارك دیده و در بخشی از این خبر به شرح زیر آمده بود
ورود به طرح -1 :گر براي پلاك ویژه تعریف شده استعلاوه بر این دو مورد چند کاربرد دیدر ایران 
به همین دلیل متقاضی دریافت پلاك ویژه زیاد شده است و پلیس راهور . سهمیه بنزین - 2ترافیک 

اعلام کرده است فقط به افراد داراي معلولیت حرکتی شدید و خیلی شدید و خانواده افراد داراي 
طی : معاون امور توانبخشی سازمان بهزیستی کشور افزود.شود لولیت ذهنی پلاك ویژه صادر میمع

مذاکراتی که با پلیس راهور داشتیم درخواست کردیم سهمیه ورود به طرح ترافیک را از پلاك ویژه 
ردي درحال طراحی بسته ویژه تردد معلولان هستیم و این بسته شامل موا: وي خاطرنشان کرد.بردارند

با . مانند؛ مناسب سازي وسایل نقلیه، پلاك ویژه، سهمیه ورود به طرح ترافیک و سهمیه سوخت است
  . دشو طراحی این بسته تاحدودي مشکلات تردد افراد داراي معلولیت رفع می

با توجه به دعوت معاونت توانبخشی بهزیستی استان تهران بمنظور بررسی و  15/5/99در تاریخ  -13
همکاري بین بهزیستی و سازمان هاي مردم نهاد اقاي کاري مدیرعامل انجمن در این جلسه که تعامل و 

معاون توانبخشی صبح تشکیل گردید حضور یافتند این نشست که با حضور اقاي خادم  8از ساعت 
تشکل برگزار گردید ابتدا اقاي  5و مدیران  خانم رزم جو کارشناس توانبخشی بهزیستی استان تهران و

کردند و خواستار همکاري بیشتر  همکاري انجمن ها با سازمان اشارهخادم نکاتی را در ارتباط با نحوه 
ست خواستار شفافیت بیشتر سازمان در ه ااقاي کاري با اشاره به اینکه این همکاري ها یکطرف. شدند 



١٢ 
 

ان اقاي خادم قول این مورد شد و سایر شرکت کنندگان هم دیدگاه هاي خود را مطرح کردند و در پای
  .دادند که این جلسات هر سه ماه یکبار تشکیل خواهد شد

بمنظور بررسی پیشنهادات واصله و  16/5/99با توجه به دعوت ستاد مناسب سازي براي جلسه  -14
صبح در  10اقاي کاري مدیرعامل انجمن ساعت  ،بررسی نقاط قدرت و ضعف پروژه هاي در حال افتتاح

 9ستاد برگزار گردید حضور یافتند و موضوع افتتاح پروژه هاي منطقه  يضور اعضاجلسه فوق که با ح
مورد بحث و بررسی قرار گرفت و مقرر شد مدیران انجمن ها و کارشناسان حوزه مناسب سازي از پروژه 

  .که بازدید هاي میدانی انجام ومعلوم شد مشکلاتی دارد  .  بازدید و نظرات خود را اعلام نمایند
 

تی به اتفاق جمعی از مدیران سازمان بهزیس 26/6/1399 پوریوسف که صبح روزدکتر حمیدرضا  -15
نهاد افراد داراي معلولیت استان و  هاي مردم ثامن مشهد و سازمان  کشور، مسؤولین شهرداري منطقه

پذیري افراد داراي معلولیت در مسیر هتل تا حرم مطهر رضوي، در  کشور، به منظور رصد موانع دسترس
ثامن   ین مراسم علاوه بر شهردار منطقهدر ا .محل ساخت هتل حضور یافته بودند، این خبر را اعلام کرد

زاده، نائب رییس و نماینده مردم مشهد در مجلس، دو مشاور رئیس سازمان  ر قاضیمشهد و دکت
تشکل معلولین کشور، معاون توانبخشی و معاون پشتیبانی بهزیستی  4بهزیستی کشور، مدیران عامل 

  .استان نیز حضور داشتند
   

این هتل به همت : تدکتر پوریوسف در این مراسم با یاد کردن از نیکوکار یزدي، آقاي شهسواري، گف
ثامن به مساحت   نیز زمین اهدایی شهرداري منطقه ي اعتبارات بهزیستی و این نیکوکار بزرگوار به اضافه

در مشهد فضاي اقامتی براي افراد داراي معلولیت که : وي ادامه داد.متر مربع احداث گردیده است 918
پذیري افراد  تل الگویی براي دسترسشوند نبوده است و این ه مشرف می) ع(به زیارت حضرت رضا

ي امروز،  مسؤولین حاضر در برنامه: دکتر پوریوسف اضافه کرد.داراي معلولیت در سطح کشور است
مسیر هتل تا حرم را پیاده طی و موانع را به طور عینی رصد می نمایند تا این موانع در اسرع وقت 

به امید خدا و عنایات حضرت امام : دمدیر کل بهزیستی خراسان رضوي یادآور ش.برطرف گردد
شهردار محترم منطقه : وي خاطر نشان کرد.این هتل در آینده اي نزدیک افتتاح خواهد شد) ع(هشتم

ثامن، قول دادند که تا اول آذر، موانع موجود در مسیر هتل تا حرم به طور کامل مرتفع و مسیر 
  .ي معلولیت در اول آذرماه، تحویل گرددبرداري افراد دارا ي هتل براي بهره سازي شده مناسب

پس از سخنان مدیر کل بهزیستی خراسان رضوي، مسؤولین حاضر، مسیر هتل تا حرم را پیاده طی 
  سی و موارد را به شهرداري منطقهکردند و موانع موجود در مسیر هتل تا حرم رضوي را از نزدیک برر

    یس هیئت مدیره و مدیر عامل انجمن نداي معلولین ایران  که یآقاي محمود کاري ر .ثامن منتقل کردند
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ردار حضور داشتند مواردي از نمونه استانداردهاي مناسب سازي را که ضرورت دقت بیشتر دارد به شه

اهداي (شایان ذکر است این هتل با مشارکت شهرداري ثامن مشهد .منطقه و حاضرین گوشزد کردند
زیستی کشور احداث گردیده است و در آینده اي نزدیک با حضور رئیس ، خیرین و سازمان به)زمین

  .برداري خواهد رسید سازمان بهزیستی کشور در مشهد مقدس به بهره

 
مناسب سازي تفاهم نامه همکاري با اداره کل سلامت شهرداري تهران در خصوص بازدید و ارزیابی   - 16

دستگاه   93مورد انجمن نداي معلولین ایران ارزیابی ساختمانهاي اصلی شهرداري تهران در این 
یا عدم  ساختمان شهرداري تهران را با چک لیستی شامل یکصد سوال مناسب سازي انجام و تطبیق

آنرا با استاندارد هاي دسترس پذیري و مناسب سازي که قابل استفاده براي افراد داراي معلولیت  تطبیق
 .صفحه اي تهیه وتنظیم گردیده   110گزارش  ه که شامل یکباشد استخراج نمود

  
جلسه معارفه  مدیرعامل جدید شبکه ملی موسسات نیکوکاري و خیریه در این نشست اعضاء  - 17

هیئت مدیره شبکه ضمن تقدیر از زحمات سرکار خانم صابر اولین مدیر عامل شبکه آغاز بکار آقاي 
.  قراردادندتوسط آقاي درمان قرائت شد مورد ارزیابی درمان  اعلام و بخشی از برنامه ایشان را که 
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لیتري مایع و  4بسته پک مواد ضد عفونی شامل یک گالن  500باتوجه به شدت شیوع کرونا مقدار   - 18
هزار عدد ماسک که از طریق وزارت تعاونکار و رفاه اجتماعی و خیرین در  30000عدد ژل  و همچنین  4

بین خانواده هاي افراد داراي معلولیت توزیع  در دو نوبت  معلولین قرار گرفته بوداختیار انجمن نداي 
  گردیده 

برگزار گردید و در مورد موضوعات  1399بهمن  در جلسه هیئت مدیره انجمن نداي معلولین ایران -19 
افراد داراي معلولیت با توجه به بحران شیوع کرونا و کم توجهی مسولین    مختلف و مسایل و مشکلات 

و هر یک از حاضرین نقطه  آوردندبه عمل بحث و تبادل نظر  ذیربط و همچنین برنامه هاي پیش رو
جهت پیگیري  این جلسات به صورت پیوسته ضمن پیگیري هاي لازم را بیان کردند و مقرر شد ینظرات

  .برگزار شود کرونا بر زندگی افراد داراي معلولیتموضوعات ومشکلات 

   
 19شرکت آقایان علیزاده و نوري درجلسه سازمانهاي مردم نهاد حوزه معلولین که در تاریخ   - 20

باحضورمدیران انحمن هاي فعال در حوزه افراد داراي معلولیت وآقایان تشکري هاشمی  1399اسفند 
تعامل انجمن ها  معلولین تشکیل شده بود و موضوع همکاري و درمحل جامعه  وسنندجی حضور داشتند

براي پیگیري  نشسته ها بررسی راه کار هاي مختلف قرارگرفته ومقرر شده این مورد بحث وتبادل نظر و
  .ادامه داشته باشد  ورفع مشلات وموانع شهري پیش روي افراد داراي معلولیت

  
برگزار گردید و در مورد  1399ماه  نجمن در روز دوشنبه چهارم اسفندجلسه هیئت امناء ا - 21

     موضوعات مختلف و شرایط روز و مسائل ومشکلات انجمن مورد بحث وتبادل نظر قرارگرفت که باتوجه 
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خوشبختانه فعالیت ها بدون وقفه انجام شده وتهمیدات لازم در امور اداري  99به شرایط کرونایی سال 
  .استبموقع انجام شده   وارتباطی

   
هیت مدیره انجمن 1399آنچه در این گزارش ارائه گردیده بخشی از توفیقات الهی بوده که در طول سال 

 ایجاد شده در ارتباط با ویروس منحوص کرونا علی رغم مشکلات وتنگناهاي نداي معلولین ایران
توانسته در راستاي اهداف از پیش تعیین شده به آن نائل شده و این انجمن براین باور است که باید 

امیدوارهستیم  با جلب مشارکت . زیرساخته هاي جامعه براي حضور افراد داراي معلولیت  آماده گردد
ها یی که مانع همه اعضاء در نظر سنجی هاي پیش نیازها گامهاي موثري در جهت رفع تدریجی تبعیض 

بهره مندي معلولین از امکانات عمومی و دستیابی به برابري فرصتها در بخشهاي مختلف میگردد شده و 
.                                                                            شاهد حضور بیش از پیش افراد داراي معلولیت در فعالیتهاي اجتماعی باشیم   

  قابل ملاحظه میباشد   iranianhna.ir: ضمناً بخش بیشتري از فعالیتها بر روي وب سایت انجمن به آدرس    

کار . با سپاسگزاري از همکاریهاي  اداره امور سازمانهاي مردم نهاد وزارت محترم کشور ، وزارت تعاون 
کلیه مسئولین سازمانهاي  معاونت اجتماعی شهرداري تهرانسازمان بهزیستی کشور، ورفاه اجتماعی ، 

  .مختلف که در این گزارش به آنها اشاره گردید

  با تقدیم احترام 
  محمود کاري رئیس هیئت مدیره ومدیر عامل

 

 
 



١٦ 
 

 


